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1.  Welkom en inspiratiemoment 

 Marcel Van Mol: 
Als de goede gezondheid onverwachts wegvalt 

 
Als het normale leven plots door elkaar wordt geschud door ziekte en intensieve 
medische zorgen. 

 
Dan lijkt de grond onder de voeten weg te schuiven. Dan wordt het actieve leven 

een heel stuk eenzamer. 
 
Het is een weldaad om dan goede zorgen te mogen ontvangen? Het is een zegen 

om dan attenties en aandacht te mogen verwelkomen, van familie, vrienden en 
zeker van OKRA. 

 
Hier passen woorden van dankbaarheid bij. Hier komt iets kostbaar naar boven: 
mensen die het voor elkaar opnemen ook in moeilijke momenten. 

 
Mogen wij het elkaar blijven schenken in de toekomst, als iemand getroffen 

wordt door tegenslag, dan een luisterend oor zijn en een warme blijk van 
aandacht tonen. 
 

Na winter kan weer lente komen. 
 

Laten we zo doorgaan met elkaar, in OKRA-SPORT, in geheel OKRA. 
 
Alvast nog eens hartelijk dank voor jullie steun in de voorbije periode. 

 We ontvingen voor deze vergadering een aantal volmachten, namelijk van:  
Mieke Boeckx, Romain Haelterman, Bruno Melis, Dirk Van Beveren, Annette 

Dekoning, Corneel Hofmans 

 
 

2.  Goedkeuring verslag van de Algemene Vergadering van 

24 oktober 2014 en van de Raad van Bestuur van 21 

januari 2015 

 
Veel punten van het verslag komen ook vandaag terug aan bod. 

Er zijn geen verdere opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd 

 

3.  Bespreking en goedkeuring van de rekeningen 2014 

 Zie presentatie in bijlage 

 Kosten:  

o Vanaf 2014 zijn we BTW plichtig geworden, maar voor OKRA-SPORT 

heeft dit geen grote gevolgen (in tegenstelling tot  bij OKRA) 

o Huur en huurlasten stijgen: de aanrekening is aangepast van m2 

naar voltijdse equivalenten.  
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o VEF: terugbetaling huur fietsen en zalen van de trefpunten 

o Werkingskosten: vooral de uitgave voor ECT (de effectmeting) 

o Verplaatsingsonkosten staan nu onder de 62 (loonkost). De 

verplaatsingsonkosten vermelden nu enkel nog deze van de 

vrijwilligers, vandaar de daling op deze post 

o Lidgelden en bijdragen: merkelijk meer dan begroot uitgegeven: 

zijn de sessies die uitbetaald zullen worden aan de regio’s van VEF 

(100 euro per sessie) 

o 619: bijna idem als vorig jaar 

o 62: personeelskosten: belangrijkste kost: grote stijging door de 

verplaatsingsonkosten en ook Lies Kiekens en Peter Nijs – deze 

kosten werden doorgerekend aan OKRA na aftrek van de subsidies 

o 63: daling: de afschrijvingen van het LAP is uitdovend. De hosting 

zit ook in een andere post 

o TOTAAL UITGAVEN van 794.773,26 euro 

 INKOMSTEN 

o Verkoop handelsgoederen: daling 

o 701: meer loonkost gerecupereerd van OKRA (vanuit rekening 62 

die doorgerekend worden) 

o 73: lidgelden en subsidies: mooie stijging van 27%. Meer 

personeelssubsidies, in 2013 was er ook een regularisatie en in 

2014 was deze kleiner, subsidies VEF die er bijgekomen zijn 

o TOTAAL INKOMSTEN 800.567 

 Positief resultaat van 5.793,84  (valt beter uit dan de begroting waar er nog 

sprake was van een negatief resultaat) 

Winstverdeling: hier moet een goedkeuring gegeven worden. 

10% wordt naar sociaal passief fonds geplaatst, de rest naar uitzonderlijk 

personeelsuitgaven. 

 Voorstel wijziging begroting: (zie document) 

Verhoging van de post aankopen 

VEF: verlenging geeft een stijging van didactisch materiaal + vergader en 

leslokalen 

Sportmateriaal door ECT: kosten met de aankoop van de KUBB spelen 

Verplaatsingsonkosten verlagen: zitten nu in de lonen 
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Belastingvrije vergoeding; is forfaitaire vergoeding lesgevers VEF 

Stijging loonkost: Lies en Peter 

 Recuperatie: naar OKRA 

Subsidies: VEF zorgen voor een verhoging 

 Begroting werd voorzichtig opgemaakt, kosten mssn overschat en inkomsten 

onderschat. Er zitten dus buffers in die er eventueel zullen aangesproken 

moeten worden. 

 De Algemene Vergadering keurt de rekeningen goed en geeft kwijting aan de 

bestuurders en commissarissen voor de rekeningen van het afgelopen jaar. 

 

4.  Evaluatie van de studiedag ‘Position Switch 2020? 

Seniors First! 

 
Jan Omey: het was goed… van zeer goed, naar niet goed… 

De prof was goed en wij hadden er voorkennis van. De assistenten waren dan 

minder en eigenlijk slecht naar begrijpbaarheid toe. Ik begreep het niet, en 
waarschijnlijk velen met mij. 

Vertegenwoordiger kabinet was ook alles behalve, heeft veel gepraat maar 

weinig gezegd.  

Het waren allemaal sterke vrouwen in het panelgesprek, dit was zeer positief. 

Willy heeft dit ook heel goed aangepakt 

Klaarzetten van materiaal op de achterzijde was ook storend 

De locatie van het Vlaams Parlement geeft wel cachet! 

 
Maurice: filmpje was goed. Maar de presentatie was ook moeilijk. Presentatie 

Elien Claes: hier ontging mij veel van. Jeroen pikte er gelukkig een beetje terug 
op in. Ook de conclusies waren niet helemaal duidelijk 

Panelgesprek was wel goed. Sonia Van den Broeck was ook heel duidelijk.  

Ik ben een beetje op mijn honger blijven zitten. 

Er zijn ook weinig reacties uit de trefpunten gekomen die aanwezig waren. Niet 

positief, niet negatief 

 
Piet: het was een beetje een verhaal van vervangers. Jeroen had vervangers bij, 

de minister ook… 

Het lawaai achteraan in de zaal was echt wel hinderlijk 

We hadden dit net zo goed hier kunnen doen, de zaal was niet echt geschikt. 

We hebben hiermee ook de krant niet gehaald… 

 
Ingrid: externen waren misschien niet naar Schaarbeek gekomen, maar wel naar 

het Vlaams Parlement.. 

 
Jan: als we hier in Schaarbeek onze grote activiteiten geven, zit dit inbegrepen in 

onze kosten. Andere locaties zijn altijd extra kosten.  
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Het lawaai was inderdaad echt hinderlijk 

 
Jan Omey: inhoudelijk hadden we gelukkig na de studiedag nog de forumdag. 
Wim heeft daar klaar en duidelijk de uitleg gegeven, die er niet was op de 
studiedag 

 
Marcel: pers niet gehaald. De zaterdag voordien in het Nieuwsblad stond een 
volledig artikel over Jeroen en OKRA werd niet vermeld.. heel spijtig. We moeten 

wél proberen om in de pers te komen.  

 
Sanne: ik kan dit beamen. Een paar hadden echt niets verstaan. Ze zagen plots 

een spinnenweb.. en op de forumdag werd het dan pas duidelijk. 

Anderen met meer ervaring, waren dan wel mee met de uitleg. 

Iedereen vond het panelgesprek zeer positief en aangenaam dat het eens in een 
andere zaal was 

 
Leona: is het mogelijk om boven te zitten? 

Jammer genoeg niet… dit zou misschien wel de pers gehaald hebben 

 
Robert: de dame met de grafieken maakte het een beetje onoverzichtelijk. Was 
een fout van presentatie.  

Qua conclusie: moeten we sponsoring zoeken om onze activiteiten uit te voeren? 

Betere samenwerking is nodig. 

 
Omer: geluidsinstallatie was niet aangepast. Hebben aandachtig geluisterd, maar 

hebben niets gehoord. 

Op de forumdag werd het dan duidelijk uitgelegd 

 
Ingrid Peeters: We zullen deze evaluatie zeker ook doorsturen naar KU Leuven 

 
Maurice: positionering: pagina 108 is wat overblijft van het document, en komt 

ook overeen met onze visie van de “sport light” 

 
Joseph: seniorensport zoals wij die hanteren, is de specifieke taak voor een 

sportwerking zoals OKRA.  

Sportverenigingen die moeten gaan werken voor een groep van jong naar oud? 
Seniorensportfederatie moet wel een eigen federatie blijven, je kunt dit niet 

delegeren naar een unisportfederatie. 

 
Ingrid: het onderzoek had ook als doel om onze visie te laten bevestigen. Het is 

belangrijk om dit op een objectieve manier te meten en vast te stellen. 

 
Joseph: de voorbeschouwingen: hier kijken ze echt wel naar en ze houden hier 

rekening mee 

 
Ingrid: de belangrijkste conclusies staan inderdaad op pagina 108-110 

De 55-plusser die steeds gesport heeft bij een bepaalde federatie is vaak ook een 
ander publiek dan de 45.000 leden die wij nu bereiken met ons laagdrempelig 

aanbod. 

Nood aan opleidingsaanbod: blij dat dit er expliciet instaat. Er is hier toch nog 
wel wat werk aan de winkel 
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Gebruik van sociale media 

Partnerships met andere federaties 

Wij hebben veel inspraak vanuit de basis, waardoor we ook een aanbod op maat 
kunnen maken… moeten we in de toekomst ook blijven op inspelen 

Aantrekken allochtone ouderen moeten we blijven proberen en meenemen 

 

5.  Verdere opvolging studiedag 

 
Binnenkort komen we opnieuw samen met de denktank. Al deze elementen 
zullen we telkens meenemen om te zien of we er voldoende op inspelen. 

Bij de discussies over het nieuwe decreet, dan hebben we met dit onderzoek iets 

om op terug te vallen met gefundeerde gegevens. 

 
Jan: de minister is bezig om een nieuw decreet te schrijven. Blijkbaar weten we 

maar half of niet wie daar mee bezig is.  

Ingrid: op de VSF horen we dat het kabinet daar zelf geen visie over heeft en dat 

zij wachten op BLOSO 

Jan: hebben wij daar dan relaties, bij BLOSO? Moeten we met de anderen (s-
sport) dan gezamenlijk kijken naar de toekomst? 

Ingrid: Sonia was gelukkig op onze studiedag, maar misschien nog een brief 
schrijven naar Philip Paquet met onze bekommernissen. 

 
Jan: Welke medewerker in het kabinet schrijf mee aan het decreet? 

Ingrid: Nicole Bossaerts? Maar heb vernomen dat zij daar totaal niet in betrokken 

wordt. Dat ze afgaan op de teksten van BLOSO en de VSF 

 

6.  Informatie over het nieuwe decreet op de 

sportfederaties; 

 
Ingrid: info nieuw decreet op de sportfederaties (zie bijlage) 

 
Ingrid Peeters en Evy Vancoppenolle zijn bij BLOSO geweest om te horen wat 
hun visie is.  

Wat op de nota staat is informeel, uit gesprekken. Komt dus niet uit het kabinet, 
maar uit de gesprekken met Bloso en onze partners die in de Raad van Bestuur 

van VSF zitten. 

 
‘met minder middelen meer doen’ 

Door samenwerking, soms in de verst doorgedreven vorm 

Rationaliseren: is vaak ook een synoniem voor fusioneren. In de vorige 
decreetswijziging was het al zo dat unisportfederaties (met 1 sporttak én de 

competitie) moesten fusioneren om te komen tot 1 federatie per sporttak 

Dit gaan ze waarschijnlijk verder doorvoeren, en meer rationaliseren ook voor 

recreatieve sportfederaties (denk aan de wandelfederaties, voetbalfederaties…) 

Daar wil men ook komen tot een fusionering. Bij de wandelfederaties zijn ze al 
bezig met de voorbereiding van fusionering. 
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Multisportfederaties (zoals wij): hier zou men minimum aantal leden optrekken. 
Sonia sprak in de richting van 25.000 dan zou dit geen bedreiging zijn voor ons 

(maar wel voor S-sport) 

Ze willen ook niet komen tot een doelgroepfederatie onder andere omdat 

senioren verspreid zitten in meerdere federaties niet enkel in de 
seniorensportfederaties. 

Laatste berichten is dat alle sportfederaties een aanbod moeten hebben voor alle 

doelgroepen – andere nota spreekt van alle leeftijdsgroepen.. als ze dit 
doorvoeren zitten we met zware problemen. 

Vergadering VSF gisteren spreekt eerder van unisportfederaties die geen 
aandacht hebben voor het recreatieve... dat ze het eerder daarop willen richten. 

Overgaan tot enveloppe-financiering is ook vrij zeker: zal meer vrijheid geven, je 
krijg je som, en je kunt er mee doen wat je wilt weliswaar in functie van de 
vooropgestelde doelstellingen maar in dit systeem zijn ook meer onzekerheden.  

Criteria zullen ook vastgelegd worden voor de dikte van je enveloppe: aantal 
leden, aantal gekwalificeerde lesgevers in de lokale clubs (diploma LO of VTS) en 

dit zal voor ons wel moeilijker zijn, aantal lokale clubs die vzw’s zijn. 

Gevolgen voor OKRA-SPORT: afwachten over het bereik van leeftijdsgroepen, 
maar zou niet zo zwaar doorgedrukt worden (na gesprek gisteren); afwachten 

wat het bedrag van de enveloppe zal zijn (tegenover nu) 

Toekomst: meer inzetten op lesgevers en hun cursussen én ook de registratie er 

van.  

 
Opvolgen: binnen VSF hebben we goede contacten (Sofie Cools) en een paar 

mensen in de RvB van onze bevriende organisaties. Zij houden ons ook op de 
hoogte. 

Stuurgroep sport CD&V geeft ons de kans om zaken door te geven naar 

commissies.  

Vlaamse sportraad: Ingrid Peeters is hier ook terug lid van (minister is verplicht 

hun advies te vragen, maar niet verplicht om het te volgen) 

 
Jan Vandecasteele: wie gaat er lokaal een vzw willen oprichten, is niet simpel 

hoor. De BTW was al voor velen een stap te ver. Dit zouden we zeker moeten 
proberen te ontkrachten. 

 
Robert: leraren LO: kunnen wij niet onder de leden deze zoeken? Er zijn er toch 
onder onze leden.  

Deze moeten we aanspreken 

Ingrid: dit moeten we doen via sensibilisering van de trefpunten. Wat we 
inderdaad moeten aansturen en niet zelf kunnen 

 
Christian: media, in pers komen: onze bezorgdheid is: wanneer moeten we in de 
pers komen? 

We moeten opletten dat we niet op voorhand al tegen de kar rijden van de 
minister. 

1 april: info over de onderzoeken die het kabinet heeft laten uitvoeren. We 

hopen dat de minister daar ook een beetje meer informatie geeft. 
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7.  4. Stand van zaken projecten en acties 

 
 

ECT: stand van zaken – reflecties op de terugkomdagen/forumdagen 

Huidige stand van zaken zie bijlage 

Reeds 305 trefpunten schreven in op het project, 41 zijn zelfs al bezig aan een 

volgende box 

 - Veilig Elektrisch Fietsen: stand van zaken 

Is terug gratis opengesteld tot juni 2015 

We zitten momenteel aan 315 aanvragen.  

BEA: is het tijdelijk gratis? Tot juni 2015 

Heeft te maken met het feit dat we de afrekening nog moesten maken. Dit is pas 
later gebeurd en toen bleek dat onze begroting nog meerdere sessies toeliet. 

Sanne: moet de cursus ook voor juni vallen, of enkel de aanvragen voordien 
doorgeven? We moeten wel nog zelf voor de vrijwilliger zorgen dus. Ja 

Is nog steeds in samenwerking met de thuiszorgwinkel, maar regio W&D en 
Antwerpen die leveren enkel nog de fietsen. 

 Forumdagen:  
Sanne: zeer positieve reacties hierover 
Werd ook vermeld bij het overleg van het Vlaams Parlement, dat deze zeker een 

goede uitleg gaven over de studie 
 

Jan Omey: de uitwisseling was positief 

 - Congres ‘Moving Age’ van 30/04 tot 02/05/2015 

Zie nota in bijlage “conferentie moving age” 

(Conferentie is interactiever dan congres!) 

Ideeën en good practices continu uitwisselen en elk jaar een conferentie 

organiseren.  

In Vlaanderen zijn we erin geslaagd om dit naar Gent te brengen: georganiseerd 

door 4 organisaties en ondersteund door Bloso 

Iedereen hier aanwezig is zeker ook welkom. De dagindelingen vinden jullie in 
bijlage 

 - Kom op tegen kanker: fietsen voor het goede doel 

Wim, Katrien, Mieke, Katleen, Luc gaan een rit op zich nemen met in totaal 

1.000 km over vier dagen. 

De centrale startplaats is Mechelen.  

Geld gaat naar onderzoek naar het therapeutisch falen. 

Elke team moet 5.000 euro inzamelen, anders mag je niet starten. 

We moeten hiervoor zeker alle regio’s en trefpunten voor bedanken! 

We organiseren ook nog een fuif op 17 april. We delen hiervoor de flyer straks 
uit. Bij vragen kun je steeds bij Katleen terecht, en we verwachten jullie zeker 

voor een aanmoediging op het parcours zelf  

Kijk hiervoor op www.1000kilometer.be  

http://www.1000kilometer.be/
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8.  5. Opleiding Bewegingsambassadeurs door de KULeuven: 
verdere aanpak; 

 Hebben we ook op de forumdag gebracht. 

Verdere aanpak: 20 ambassadeurs zijn opgeleid. Ook na de forumdagen kan de 
vorming opnieuw aangevraagd worden in de regio of in het trefpunt.  

Deze kunnen aangevraagd worden! 

De ambassadeur heeft vooral technieken aangeleerd om face to face mensen te 
stimuleren om iets te doen. 

Deze technieken kunnen ook gebruikt worden voor ledenwerving, of om mensen 
aan te spreken om tot het bestuur toe te treden… 

Christian: financieel aspect? 

Ingrid: het is op vrijwillige basis, maar ze krijgen een verplaatsingsvergoeding 

 

9.  6. Bespreking voorstellen actie 2016 ter afsluiting van het 
beleidsplan 2012-2016; 

 

 Zie nota 

 
Tijdens vorige vergadering van RvB hebben we hier al over gepraat en een 
voorzet gegeven. 

Toen was er een consensus over een ‘dolfijn moment’ om de beleidsperiode af te 
sluiten. 

Tijdens de RvB werd opgemerkt dat we met dit evenement ons ook moeten 

proberen te onderscheiden, met iets wat uniek is, wat nog niet heeft 
plaatsgevonden. 

De voorstellen bevinden zich vooral in het wandelgebeuren.  

Wandeldag: waar je een volledige verzameling maakt van alle soorten wandelen, 
nordic walking, wandelvoetbal… 

Denk aan urban trail… 

Ander idee naar analogie van het fietslint – het wandellint. Hoewel je hier 

natuurlijk wel maar een kortere afstand mee kan doen dan het fietsen. 

Pop-up wandelen:  

Waarbij we er wat “buzz” rond maken. We houden de plaats en locatie geheim 

en via sociale media houden we de mensen dan op de hoogte. Als we hier zoveel 
mogelijk volk willen krijgen, moeten we misschien wel intern de info al wat 

verspreiden, maar naar de buitenwereld toe nog niet… 

Radio2 in het verhaal betrekken en hen ‘s morgens de wandeling te laten 
aankondigen. 

Joepie wandeling: initiatief van de KSA: waarbij de locatie ook geheim is. 
Iedereen weet de vertrekplaats, maar niemand weet hoe of waar het eindigt. 

Dit zijn de 5 verschillende voorstellen en we hadden hier graag de mening van de 
Algemene Vergadering rond geweten. 

 
Jan Omey; als je rekening houdt met het gedifferentieerd publiek van OKRA, dan 
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heb je met de wandeldag een goede keuze. Er is voor elk wel iets. 

 
We kunnen ook de keuzes combineren, denk aan 2 en 3 

 
Christian: de wandeldagen bij KBG hadden een groot probleem met het aantal 

deelnemers. En ook de accommodatie. Deze problemen moeten we zeker 
meenemen bij het organiseren van dit evenement. 

 
Henriette zou voor Joepie kiezen. 

 
Sanne: een onbekende eindbestemming lijkt mij leuk, maar trefpunten en leden 

gaan hier misschien niet voor staan springen 

 
Els: fietslint was ook gekoppeld aan een viering. Gaat een evenement van 60 

jaar OKRA en dit evenement samen?  

Wim: Dit sportevenement staat ook in het teken van 60 jaar OKRA maar wordt 
op een ander moment en andere plaats georganiseerd. 

Qua periode ligt de datum nog niet vast. We zouden kunnen gaan naar de 14 
dagen in juni. 

 
Ghislain zou opteren voor de wandeldagen en als locatie in De Panne. 

Wim: Hofstade heeft zeker ook mogelijkheden 

Lionel: moet goed gekoppeld zijn aan de nodige versnaperingen en dergelijke.. 
en misschien de formule van het “gordelen”: activiteiten op andere plaatsen, 
maar altijd op hetzelfde punt terugkomen. 

 
Herman: een complete wandeldag lijkt me goed, maar dan heb je een grote 
bende bij elkaar 

Je kunt ook een vierdaagse van OKRA doen, met verschillende locaties; en de 
regio’s kunnen dan aansluiten bij 1 bepaalde dag 

Ingrid: in het wandellint kun je ook het pop-up gegeven verwerken 

Een combinatie maken van de verschillende opties 

 
Formule van een complete wandeldag heeft de voorkeur. (OPTIE 2) 

Dit kan nu in een werkgroep verder uitgewerkt worden. 

 

10 Varia:  
7. reactie vanuit de sportfederaties met ondersteuning 

vanuit het Overleg van de ouderenorganisaties (Vlaamse 
Ouderenraad) op de afschaffing van de Senior Games 

 
Tijdens de evaluaties werd gemeld dat de Senior Games afgeschaft worden 

omwille van de besparingen.  

Enerzijds vonden we dit jammer, aangezien we geen inspraak hadden op deze 

beslissing, maar ook dat er nu het enige evenement vanuit Bloso en Vlaamse 
Overheid naar de senioren toe, afgeschaft wordt. We stellen daar vast dat er 
7.000 senioren aan deelnamen en het ook een mooi moment was voor nieuwe 

sporttakken en nieuwe ideeën op te doen. 

We zijn gaan samenzitten met de partners. Misschien moeten we onze 

ontgoocheling uitdrukken ten aanzien van de Minister en aangeven dat wij dit 
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evenement eventueel samen met de andere sportfederaties willen verder zetten 
op voorwaarde dat we hiervoor extra middelen krijgen. 

Bloso staat positief tegenover dit voornemen 

we spreken wel ten vroegste over 2016 en op voorwaarde dat de minister 

financiële ondersteuning voorziet 

 
Jan Vandecastelle: stel dat de minister zegt: doe maar? Dan kunnen we onze 

staart niet meer intrekken. De zwaarte van de organisatie zal dan bij ons liggen…  

In datzelfde jaar willen we ons ‘dolfijn’ moment ook doen. we moeten hier zeker 
rekening mee houden, dan het veel werk zal inhouden. 

 
Ingrid: we verwachten niet meteen een positief antwoord, maar we willen vooral 
een signaal doorgeven, door te stellen dat dergelijke evenementen belangrijk 

zijn.  

We zouden dan misschien eerder naar 2017moeten gaan, dan 2016. 

 
Werkgroep dans: actie promotie danswerking: 

Vanuit werkgroep dans is er een suggestie gekomen om de dans een nieuw elan 

te geven. Is een zeer goede werking, maar soms ook te weinig gekend. Volgend 
jaar in een vaste week, een dansinstuif opzetten en vooral ook buiten OKRA dit 
bekend maken. 

Voorstel is om dit te doen tijdens de ouderenweek (november 2016) 

We hopen hier ook nieuwe dansers kunnen aantrekken om meteen ook de nodige 

informatie te geven om aan te sluiten. 

 
Actie in functie van Wereldsolidariteit 

Dans samenstellen op ‘this is africa’ van Shakira. 

Een dans en een zitdans. 

Door te dansen toch een boodschap geven over de Noord-Zuid problematiek. Dit 

dansje kan dan ook aangeleerd worden in Burundi en Bangladesh 

 
Rondvraag: zijn er nog opmerkingen of aanvullingen: 

Jan Omey: iedereen is enthousiast over de “bandana”, misschien iets voor OKRA-
SPORT om aan te kopen met ons logo? (halsband-sjaal die op meerdere manier 

kan gedragen worden) 

Marcel Neuts: actie “kom op tegen kanker”. Katleen: het zou leuk zijn dat er een 
aantal mensen de fietser verwelkomen, maar we gaan hier niet specifiek iets zelf 

voor organiseren. 14-15-16-17 mei 

Pat: OKRA academie forumdag waar we de link leggen met de andere 

deelwerkingen. Met aanbod van Raf Willems over de sociaal maatschappelijk rol 
van voetbal. Veer meer info – Pat 

 
We nodigen iedereen uit voor een aperitief 

 

 


